
    

    

  

RARE
R
V

nee

känneratt de kan vara med
Kommunalråd Paula Nilsson (M) talar på ungdomsfullmäktiges m

öte i gamla rådhuset.

och påverka”, säger hon.

SE
RE

Stort engagemangpå årets

idag hölls årets första u
ng-

domsfullmäktige i Gamla

Rådhuset. Det är komm
u

nalrådet Paula Nilssons (M)

första efter valet. Or
dfö-

randeJonathan Nilsson, 17,

är nöjd med mötet.

Paula Nilsson (M) säger att

ungdomsfullmäktige
ärett

viktigt forum för demokra-

tin i Ystad.

- Jag älskar kontakten

med de unga. Det är så vik-

 

tigt att de unga känner att

de kanvaramedoch påv
er-

ka.
Under dagens möte infor-

merade hon bland annat

om den nya stadsdelen

Hamnstaden.

— Det är viktigt att de är

medi processen, det ar ju

de som kommer bo dari

framtiden förhoppnings
vis.

Vissa ledamöter har

framfört att de får för lite

återkoppling om vad arbe-

 

forstaungdomsfullmak
tige

  

tet i ungdomsfulimaktige

resulterar i.

— Det ska vi titta mer på.

Det är jätteviktigt att de

känner att deras arbete ger

resultat.

Ordförande Jonathan

Nilsson, 17, är nöjd med da-

gens ungdomsfullmaktig
e.

Efter pandemintycker h
an

att det har varit svart att

skapaengagemangmen
nu

säger han att det har åter-

hämtatsig.

 

VARA
T

Det ar sa viktigt att de unga
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- Jag är glad att detvar sa

|
|

mycket engagemang
påmör |

tet. Det blev bra diskussio- |

ner.

viktigt att kommunalradet

och oppositionsradet ko
m

på mötet.

— Det visar på en vilja till

kommunikation.

— >

ida Helgesson

Han säger också att det är |


